
 

J e g y z ő k ö n y v  

 

Készült a Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testületének 2023. június 20-án tartott 

soron kívüli nyílt üléséről (2023/IX. ülés)   

 

Az ülés helye: Városháza, 1. sz. tanácskozóterem – Karcag, Kossuth tér 1.  

 

Jelen vannak:  Szepesi Tibor polgármester, Gyurcsek János alpolgármester, Molnár Pál, 

Nagyné László Erzsébet, Dr. Pintér Zoltán, Pánti Ildikó és Andrási András, 

Lengyel János és Kozma Dániel képviselők 

 

Dr. Czap Enikő aljegyző, Szabóné Bóka Réka és Dr. Varga Annamária 

irodavezetők, Kósáné Bene Hajnalka csoportvezető, a sajtó munkatársai, 

Magyar Mónika ügykezelő, Donkó Gábor informatikus és Kovács Mária 

szervezési ügyintéző-jegyzőkönyvvezető. 

 

Távolmaradását bejelentette: Rózsa Sándor jegyző, Karcagi-Nagy Zoltán és Dr. Kanász-

Nagy László képviselők 

 

Szepesi Tibor polgármester: Köszöntötte a Képviselő-testület tagjait és a jelenlévőket. A 

jelenléti ív alapján megállapította, hogy 9 képviselő megjelent, az ülés határozatképes és azt 

megnyitotta.  

Indítványozta, hogy a Képviselő-testület a kiküldött meghívóban foglaltaknak megfelelően 

tárgyalja meg a napirendet.  

 

Szepesi Tibor polgármester: Megkérdezte, hogy van-e valakinek további napirendi javaslata?  

 

További napirendi javaslat nem hangzott el.  

 

Szepesi Tibor polgármester: Ismertette a teljes napirendet. 

 

1. Javaslat a „Karcag város 2. számú öblözetének csapadékvíz elvezetése” című projekt 

önerővel történő kiegészítésére 

Előadó: Szepesi Tibor polgármester 

 

Szavazásra tette fel a napirendet és megkérte a Képviselő-testület tagjait, hogy aki egyetért, az 

kézfeltartással jelezze. 

 

A Képviselő-testület döntése: 9 igen szavazattal, nemleges szavazat és tartózkodás nélkül a 

napirend egyhangúlag elfogadásra került. 

 

143/2023. (VI.20.) „kt.” sz. határozat  

a Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 2023. június 20-i ülése napirendjének 

elfogadásáról 

 

A Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testülete az ismertetett napirendet  

 

elfogadja.  

 

Erről értesülnek: 

1. Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testület tagjai, lakóhelyeiken  

2. Karcag Városi Önkormányzat Polgármestere, helyben 

3. Karcag Városi Önkormányzat Jegyzője, helyben 

4. Karcagi Polgármesteri Hivatal, Aljegyzői Iroda, helyben 
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Szepesi Tibor polgármester: Bejelentette, hogy nagyon rövid lehetőség van napirend előtti 

kérdések feltevésére, a kérdések megválaszolására a napirendek megtárgyalását követően kerül 

sor. 

Megkérdezte, hogy kíván-e valaki élni ezzel a lehetőséggel. Lengyel János képviselő úrnak adta 

meg a szót.  

 

Lengyel János képviselő: Megköszönte a szót és köszöntötte a jelenlévőket. Hozzászólásában 

elmondta, nem igaz, hogy ő háború párti, nem igaz az, amit Polgármester úr a TV-ben mondott. 

Kijelentette, hogy háborúellenes és kikérte magának, ő jobban tudja, hogy mi a véleménye. 

Tudják, hogy Polgármester úr mindenhez is ért, de a véleményét ő hadd mondja el. Ismételten 

kihangsúlyozta, hogy ő háborúellenes, és kérte, hogy legközelebb is ennek mentén formáljanak 

véleményt róla.  

Feltette a kérdést, hogyan lett ő háború párti? Elmondta, hogy Polgármester úr megelőzte az 

országos propagandát, hiszen több milliárd Ft-ból most indultak a kormány plakátok, azokon 

minden ellenzéki képviselő rajta van, aki nem fideszes, az háborúpárti. Kijelentette, hogy ez 

nem igaz és Polgármester úr elsőként sütötte rá az ellenzékre ezt az őrültséget. Véleménye 

szerint mindenki békét akar ebben az országban.  

A másik dolog pedig az, hogy miért indult ez a lejáratás ellene. Ő az, aki, beleállt ebbe a szörnyű 

gumi újrahasznosító üzembe, ő mondta azt, hogy ez mérgező, ő mondta azt, hogy karcagiak 

fognak ebbe megbetegedni és ez lett a válasz, propagandát kapott a nyakába. Elmondta, hogy 

amennyi önkormányzati felszólalási lehetősége lesz, mindig azzal fogja kezdeni, hogy megkéri 

Polgármester urat és a Képviselőket, hogy álljanak el ettől a beruházástól, ne hozzák Karcagra 

ezt a mérgező üzemet, ne mérgezzék le a karcagiakat, ne tegyék őket beteggé. Kérte, hogy 

gondolják át és a gumi újrahasznosító üzemet vigyék máshova. Felhívta a figyelmet, hogy ne 

úgy legyen rögzítve, mint az előző jegyzőkönyvben, ezért kérte az kerüljön bele, hogy vigyék 

el Felcsútra, mert legutóbb 3-szor mondta el, hogy vigyék Felcsútra és a jegyzőkönyvben az 

volt, hogy vigyék máshova. Kihangsúlyozta, hogy ne máshova, hanem Felcsútra vigyék, hiszen 

ott tudják fejleszteni az ottani önkormányzatot, a karcagiak egészségét pedig őrizzék meg. 

Megkérte továbbá a Karcag Televíziót, hogyha esetleg megkérdeznék, hogy mi a véleménye, 

szívesen elmondja a háborúról és szívesen elmondja a karcagi gumi újrahasznosítóról is. 

Megjegyezte, hogy nagyon nagy jogállamiság van Magyarországon, azt se tudják, hogy mi az, 

de a másik fél nincs megkérdezve. Kérte, hogy a másik felet is kérdezzék meg, mert az a 

jogállamiság. Egyféle véleményt elmondanak és a fideszes képviselők egymás kezébe adják a 

kilincset a karcagi Fidesz tévében, az ellenzék pedig nem mondhatja el a véleményét. Kérte, 

hogy legközelebb kérdezzék meg a másik véleményét is, és még egyszer elmondta, nem valós 

az, hogy ő háborúpárti, az igazság az, hogy háborúellenes. Megköszönte a figyelmet! 

 

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte Képviselő úr hozzászólását és megtisztelőnek 

tartotta, hogy rá hárította egy országos kampány kezdetét, örömét fejezte ki, ha esetleg így 

alakult, hogy Karcagról indul egy országos kampány. Nem gondolta, hogy bármit meg kellett 

volna előznie. Az, hogy szerették volna tudni Képviselő úr véleményét, a véleménye szerint 

egyértelmű egy képviselő-testületi ülésen. Képviselő úr megszavazott egy napirendi pont 

felvételét, ahol elmondhatta volna a saját véleményét. Hangsúlyozta, hogy nem igaz, hogy nem 

kérték a véleményét. Ott lehetősége lett volna elmondani a véleményét, ő kifejezte azzal, hogy 

elment az ülés kellős közepén. Elmondhatta volna? El. A következő testületi ülésre nem jött el, 

ahol a képviselőtársa mondta el Képviselő úr hozzáállását, nem zárkózott el senki, hogy 

elmondhassa a véleményét. Most is elmondta a véleményét, akkor is elmondhatta volna. 

Véleménye szerint azzal is kifejezte a hozzáállását, hogy megszavazta a napirendet, javasolta, 

hogy kerüljön fölvételre és megtárgyalásra, aztán mielőtt hozzászólt volna, fogta magát és 

távozott a teremből, ami egyébként az elmúlt 30 egynéhány évben soha nem fordult elő, 

Karcagon képviselő-testületi ülésen. Ez is egyfajta vélemény, ez pedig az ő véleménye. 

 

Megkérdezte, hogy további kérdése, hozzászólása van-e valakinek.  
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További napirend előtti kérdés nem hangzott el. 

 

Rátértek a napirendek megtárgyalására. 

 

1. napirendi pont: Javaslat a „Karcag város 2. számú öblözetének csapadékvíz 

elvezetése” című projekt önerővel történő kiegészítésére 

 

Szepesi Tibor polgármester: Ismertette a napirendet és elmondta, ahogyan képviselő-testületi 

ülésen is már többször beszámoltak, egyeztettek és döntést hoztak arról, hogy a 

Nemzetgazdasági Minisztérium Regionális Fejlesztési Operatív Programok Irányító 

Hatóságának felhívására pályázat került benyújtásra Top pluszos visszahulló keret 

felhasználására, amely közel 800 millió Ft értékben 100%-ig vissza nem térítendő támogatás. 

Ez a projekt Karcag város 2. számú öblözetének csapadékvíz-elvezetését kívánja megoldani. 

Ez a katolikus városrész vízelvezetése, amely egészen a Kacsóh utcai piactól a Sistak 

területének rendbetételéig szól és ezt kívánja az Önkormányzat megvalósítani. Benyújtásra 

került a felhívás a közbeszerzési eljárásra, mely kapcsán a győztes, tehát a közbeszerzési 

eljárásnak megfelelő vállalkozói nyertes ajánlati ár 9.832.889 Ft önerő kiegészítésre szorul. 

Ennyivel több, ehhez kell egy önerőt biztosítani, hogy meg tudják valósítani ezt a pályázatot és 

meg tudjon valósulni a cél, ami Karcag város 2. számú öblözetének csapadékvíz elvezetése. 

Kihangsúlyozta és felhívta a figyelmet, hogy a javaslatban most szereplő összeg szükséges 

ahhoz, hogy pályázat lezárásra kerüljön és a kivitelezői szerződést meg tudják kötni. Már 

látható az is – folyamatosan egyeztetnek a projektmenedzsmenttel –, hogy a belső összegek 

átcsoportosításával ennél jóval kevesebb összegre lesz szükség, tehát várhatóan egy alig több 

mint 1 millió Ft lesz az, ami önkormányzati saját forrásból kell majd, hogy kiegészítésre 

kerüljön. Tehát a megmaradó belső korlátok figyelembevételével sem szükséges ez a teljes 

összeg, amiről ma döntenek, de ahhoz, hogy a szerződést meg tudják kötni, meg tudják kapni a 

szükséges hozzájárulásokat az eljáró hatóságtól, ahhoz mindenképpen szükséges ennek a 

határozatnak az elfogadása. 

 

Vitára bocsátotta a napirendet és megkérdezte, hogy van-e valakinek kérdése, hozzászólása a 

napirenddel kapcsolatban? Nagyné László Erzsébet képviselő asszonynak adta meg a szót. 

 

Nagyné László Erzsébet képviselő, a Pénzügyi és Fejlesztési Bizottság tagja: Megköszönte 

a szót és köszöntötte a megjelenteket. Hozzászólásában elmondta, hogy a Pénzügyi és 

Fejlesztési Bizottság tárgyalta a napirendi pontot, egyhangúan támogatta és elfogadásra 

javasolja. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte Képviselő asszony hozzászólását és megkérdezte, 

hogy további kérdése, hozzászólása van-e valakinek? 

 

További kérdés, illetve hozzászólás nem hangzott el. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Szavazásra bocsátotta a napirendet és javasolta annak 

elfogadását. Kérte, hogy aki elfogadja, az kézfeltartással jelezze. 

 

A Képviselő-testület döntése: 9 igen szavazattal, nemleges szavazat és tartózkodás nélkül 

egyhangúlag került a napirend elfogadásra. 

 

144/2023. (VI.20.) „kt.” sz. határozat  

a „Karcag város 2. számú öblözetének csapadékvíz elvezetése” című projekt önerővel 

történő kiegészítéséről 
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Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testülete (a továbbiakban: Képviselő-testület) a 

Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdésének b) és e-f) pontjában biztosított 

jogkörében eljárva, a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. tv. 

10. § (1) bekezdése alapján az alábbiak szerint dönt: 

 

1. Karcag Városi Önkormányzat (a továbbiakban: Önkormányzat) pályázatot nyújtott be 

település környezetvédelmi infrastruktúra-fejlesztés keretein belül 799.999.000,- Ft 

vissza nem térítendő, 100 %-os támogatási intenzitású támogatás elnyerésére. A 

pályázat támogatásban részesült az igényelt összeggel megegyezően. A közbeszerzési 

eljárás eredményeként 9.832.889,- Ft saját forrás terhére önerő kiegészítésre van 

szükség. 

 

2. Az Önkormányzat kinyilatkozza, hogy a támogatás terhére el nem számolható 

9.832.889,- Ft összeget saját forrás terhére önerőként biztosítja, a 2023. évi 

költségvetési rendelet módosításakor az általános tartalék terhére beépítésre kerül a 

rendeletbe. 

 

3. A Képviselő-testület felkéri a Karcagi Polgármesteri Hivatalt a szükséges intézkedések 

megtételére. 

 

Felelős:  Rózsa Sándor jegyző 

Szabóné Bóka Réka irodavezető 

Határidő:  2023. december 31. 

 

Erről értesülnek:  

1. Karcag Városi Önkormányzat Képviselő-testületének tagjai, lakhelyükön 

2. Karcag Városi Önkormányzat Polgármestere, helyben 

3. Karcag Városi Önkormányzat Jegyzője, helyben 

4. Karcagi Polgármesteri Hivatal Aljegyzői Iroda, helyben 

5. Karcagi Polgármesteri Hivatal Költségvetési és Adó Iroda, helyben 

6. Karcagi Polgármesteri Hivatal Jegyzői Iroda, Gazdálkodási és Kistérségi csoport 

 

Szepesi Tibor polgármester: Bejelentette, hogy a napirendek megtárgyalásának végére értek 

és bejelentette továbbá, hogy a Képviselő-testület munkaterv szerint 2023. június 28-án, 

szerdán 15 órai kezdettel ülésezik legközelebb. Felhívta a figyelmet, hogy június 28-án szerdán, 

nem csütörtökön lesz a képviselő-testületi ülés. A legutóbbi ülésen módosították a munkatervet, 

mert 2023. június 29-én, csütörtökön a Karcagon lezajlott országos pálinkaverseny 

eredményhirdetése kerül megrendezésre Budapesten, ahol városmarketing szempontból egy 

fontos eseményen vehetnek részt. Emiatt egy nappal korábban tehát június 28-án szerdán 

ülésezik a Képviselő-testület. 

 

Megkérdezte, hogy van-e valakinek napirendi ponti javaslata. 

 

A következő képviselő-testületi ülésre napirendi javaslat nem hangzott el. 

 

Szepesi Tibor polgármester: Megköszönte a Képviselő-testület tagjainak, a meghívott 

vendégeknek a megjelentést, az aktivitást és a képviselő-testületi ülést bezárta.  

 

 

K.m.f. 

 

 

  Szepesi Tibor      Dr. Czap Enikő 

  polgármester             aljegyző 


